



九州内交通工具 主要线路指南

Relax & Rejoice OSENSEI KYUSHU OFFICE

本内容由九州地区旅游局提供



Table with 2 columns: 温泉 (Hot Springs) and 車庫券 (Car Parking Tickets). Lists various hot springs and parking locations with their respective services.

Table with 2 columns: 租车 (Car Rental) and 其他 (Others). Lists car rental companies and other services like exchange offices and post offices.

飞机 乘坐飞机，顷刻间便可到达!

中国~九州交通一览. Map of China with flight routes to Kyushu. Includes detailed flight schedules for major airports like Fukuoka, Naha, and Kagoshima.

九州与日本国内 主要飞行路线. Map of Kyushu and Japan with flight routes. Includes flight times and frequencies between major cities like Tokyo, Osaka, and Fukuoka.

高速巴士 悠闲的环岛兜风之旅

http://www.atbus-de.com.c.jp.hp.transer.com/ 同时拥有繁体字以及英语版本。 Map of Kyushu with bus routes and SUNGO通票巴士自由行的介绍。

列车·新干线 搭乘具有特色的列车出发!

九州新干线 (800系列, N700系列) 路线图及介绍。包括SL人吉、伊三郎·新平、伊三郎·吉松等特色列车介绍。

九州新干线 (800系列, N700系列) 列车时刻表。包含九州新干线、音速、海鸥、阿苏男孩、九州横断特急、指宿玉手箱、海幸山幸等列车的详细时刻表。

往东京, 大阪的交通方式 博多~新大阪 约2小时30分钟 博多~东京 约5小时

九州地区内乘船指南. Map of Kyushu with ferry routes. Includes routes from Beppu, Hakata, and other ports to Osaka and other destinations.

